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中心：______________            姓名：_______________ 

1140210 大專院校學生中翻英短文翻譯題目 

我希望政府應該更務實一些，他們應該盡力減少程度非常差的學生。

有一所國中的一年級學生中，有一半左右的學生無法寫出26個字母，

其餘的學生也只認識最簡單的英文字。對於這類學生，考他英聽有何

意義？政府應該做的是幫這些學生把英文程度提高到一個比較好的

水準。 

 

務實 realistic 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1140210 大專院校學生中翻英短文翻譯參考答案 

I hope the government should be more realistic. They should try their best 

to reduce the number of the students who are in the low level. In one 

junior high school, there are almost half of the first grade students who 

are not able to write 26 alphabets, and the rest of them can only recognize 

the easiest vocabularies. What’s the meaning for them to take English 

listening tests? What the government should do is to help the students 

improve their English to better levels.  

 

 

 


